
P r o t o k ó ł Nr XLVIII 
 

               sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 21 maja 2014 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Szydłów. 
          Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 800,  a zakończyły o godz. 1020 . 
          W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 
          Nieobecność 2 radnych była usprawiedliwiona. 
Lista obecności radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 
 
                 Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RG. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 - zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Szydłów za 2013  
   rok, 
- udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za  
  2013 rok, 
- zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 
- zmiany Statutu Ekologicznego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi  
  z siedzibą w Rzędowie,   
- zmiany w Uchwale XLVI/ 221/ 2014 Rady Gminy Szydłów z dnia 27 lutego  
  2014 r. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze  
  Gminy Szydłów w wyborach do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na  
  dzień 25 maja 2014 r.,  
- zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów  
  Alkoholowych na 2014 rok. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje . 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1. 
 
Obrady XLVIII sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Gminy pan Janusz Juszczak, który powitał obecnych na sesji radnych, Wójta 
Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników UG oraz sołtysów sołectw Gminy Szydłów. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum umożliwiające Radzie 
Gminy podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Ad. 2.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad 
XLVIII sesji Rady Gminy i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian 
lub uzupełnień. Sam Przewodniczący RG zgłosił wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad, jako punkt 7 -  tematu: „Przyjęcie oceny zasobów pomocy 
społecznej na rok 2013.”  Numeracja następnych punktów zmieni się odpowiednio.  
Inne wnioski nie zostały zgłoszone. 



Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony przez siebie wniosek 
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał ponownie porządek obrad wraz                            
z wprowadzoną zmianą, i porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły 
pisemne wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Gminy,  tj. XLVII. Zwrócił się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag do protokołu.  
Radny Tadeusz Graca powiedział, że w punkcie 13 porządku obrad zabierał głos pan 
Zygmunt Grochowski – mieszkaniec Szydłowa, a nie ma nic na ten temat                             
w protokole. Przewodniczący RG odpowiedział, że pan Grochowski był obecny na 
ostatniej sesji ale nie pamięta by zabierał głos. Zwrócił się z pytaniem do radnych czy 
pamiętają, że pan Grochowski zabierał głos na sesji i radni stwierdzili, że pan                         
Z. Grochowski nie zabierał głosu na sesji, radny Tadeusz Graca również nie pamięta  
w jakiej sprawie pan Grochowski zabierał głos i postanowił wycofać zgłoszony przez 
siebie wniosek. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uwag do protokołu nie zgłoszono                        
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym protokół XLVII został przyjęty 
jednogłośnie.  
 
Ad. 4. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili interpelacje i zapytania: 
- radny Tadeusz Graca - zapytał na jakim etapie jest sprawa zatrudnienia doradcy    
  do spraw sadownictwa oraz chciałby się dowiedzieć na temat zbieranych wniosków  
  dotyczących ujemnych skutków przezimowania roślin - czy coś z tego będzie i jakie  
  są oceny komisji, 
- radny Leszek Wójcik - zgłosił problem kanalizacji w Grabkach Dużych - po ostatnich  
  opadach wokół studzienek pozapadała się ziemia, 
- radny Marek Skuza - powiedział, że rozmawiał z panem Grabką - pracownikiem  
  Gospodarczym UG w sprawie koszenia boiska w Gackach i pan Grabka  
  odpowiedział, że są  ludzie do prac gospodarczych ale brak jest pojazdu na dojazd,  
- sołtys wsi Potok w imieniu nieobecnego radnego z Potoka zgłosił zawalisko 
  o długości około 2 m na poboczu drogi w Księżej Niwie, obok pana Wojtasa. 
  Ponadto zgłosił, iż w Potoku, na posesji nr 138 jest pogorzelisko, podobno ktoś  
  kupił tę nieruchomość ale nic jest nie zrobione a należałoby posprzątać tę  
  nieruchomość. Natomiast posesja nr 58 jest bardzo zaniedbana a ktoś podobno  
  użytkuje pole.  Zgłosił również problem wycinki drzewa obok posesji pana Banoka –  
  łamią się gałęzie i jest niebezpieczeństwo złamania drzewa, 
- radny Jerzy Klamczyński -  rozmawiał z panią Kluszczyńska - woźną                                     
  z Gimnazjum,  która poinformowała go, że w czasie ostatnich opadów deszczu  
  Gimnazjum zostało zalane a budynki szkół - szkoły podstawowej i gimnazjum -  
  rozdzielają się jeden od drugiego.  

 
Ad. 5. 

           
           W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swej działalność 

w okresie między sesjami i tak: 



- w sprawie zatrudnienia doradcy ds. sadownictwa - przeprowadził rozmowy  
  z Instytutem Sadownictwa w Skierniewicach, gminą Łącko, aż w końcu nawiązał      
  kontakt z dyrektorem WODR w Mokoszynie - panem Furą. Zorganizowane zostało  
  spotkanie z sadownikami, na którym było obecnych około 22 osób i planowane jest   
  zorganizowane kolejne spotkanie  w połowie czerwca br. 
- był z wizytą u dyrektora Wydziału Zarządzania Kryzysowego gdzie złożył pismo                             
  w sprawie szkód na drogach gminnych.  
- w sprawie strat spowodowanych ujemnymi skutkami przezimowania roślin   
  Wójt Gminy poinformował, że wpłynęło około 600 wniosków o szacowanie szkód  
  w gospodarstwach powstałych w wyniku niekorzystnych zjawisk atmosferycznych.  
  W chwili obecnej nie jest w stanie powiedzieć jakie będą efekty szacowania szkód, 
- odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego  OSP,  
- brał udział w spotkaniu Rady LGD „Białe Ługi”, 
- odbył się przetarg na remont dróg gminnych, w którym startowało 8 firm - wygrała   
  firma z Pawłowa, której oferta była nieznacznie tańsza od środków przeznaczonych    
  na te zadania,  
- w dniu 23.04 br. był w Warszawie  w sprawie synagogi i w najbliższym czasie    
  synagogę  przejmiemy, odszkodowanie jakie uzyska gmina Żydowska za plac pod  
  Synagogą przekaże do budżetu gminy z przeznaczeniem na ogrodzenie terenu   
  cmentarza żydowskiego, natomiast remont budynku synagogi będzie sprawą gminy  
  i będziemy ubiegać się o dofinansowanie tych prac, 
- w GCK w ramach programu odbywa się kurs obsługi komputera dla osób w wieku    
  50+, 
- uczestniczył w 2 dniowym szkoleniu w zakresie zarządzania kryzysowego, 
- w oświetleniu ulicznym planujemy zmianę na oświetlenie LED - na okres próbny  
  założone zostanie   50 lamp, 
- są jeszcze 3 miejsca do zatrudnienia w UG w ramach prac interwencyjnych, 
- w budynku byłej szkoły w Potoku, firma która wygrała przetarg na wymianę dachu,  
  wykonując roboty rozebrała stary  dach i zabezpieczyła budynek plandekami, które  
  jednak okazały się nieskuteczne przy tak dużych opadach deszczu i silnym wietrze,  
  które spowodowały zerwanie plandek w wyniku czego zalana została cała góra  
  budynku oraz częściowo przedszkole i ośrodek zdrowia. Pracownik UG - pan    
  Janusz Machnik był na miejscu i został sporządzony  protokół wraz ze zdjęciami 
  dokumentującymi wynikłe szkody i firma będzie musiała je  naprawić.  
  
Ad. 6. 
  
W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                              
i uchwalania projektów uchwał.  Pierwszym rozpatrywanym projektem uchwały 
XXXVIII sesji RG było zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy  
Szydłów za 2013 r.         

  W imieniu Wójta Gminy sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania 
  budżetu gminy za 2013 rok przedstawiła pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy, 

która szczegółowo omówiła poszczególne pozycje sprawozdania finansowego  
              i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2013 rok oraz stopień wykonania 

poszczególnych rodzajów dochodów i wydatków budżetowych w stosunku do 
planowanych na 2013 rok wielkości. 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Regionalna Izba 
Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie przedłożone przez Wójta Gminy 
sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok.   



Radny Andrzej Pasternak powiedział, że na posiedzeniu komisji zapytał się o wydatki 
na Szydłów i na poszczególne sołectwa, gdyż Szydłów zabiera za dużo środków 
finansowych. Skarbnik Gminy  odpowiedziała, że dlatego przygotowała taką 
informację, a wydatki na Szydłów i poszczególne sołectwa zatwierdza Rada Gminy  
natomiast ona tylko realizuje podjęte decyzje. 

              Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radny A. Pasternak ma rację, iż 
Szydłów pochłania duże pieniądze ale jest odnowiony Rynek, wykonano część 
kanalizacji. 

              Wójt Gminy również stwierdził, że radny A. Pasternak ma rację ale wiadomo, że 
Szydłów jest stolicą gminy i więcej jest prac do wykonania niż w poszczególnych 
sołectwach, a kanalizację musimy wykonywać gdyż później byśmy płacili karę 
środowiskową.  

              Przewodniczący Rady Gminy, zaznaczył, że radni  nie domagają się wykonania 
kanalizacji tylko drobnych prac, np. czyszczenia rowów, skoszenia trawy, budowy 
wiat przystankowych. 

 Innych uwag i zastrzeżeń do sprawozdania nie było w związku z czym 
Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Szydłów za 2013 rok                                             
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona większością 
głosów: 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”.  

   
U C H W A Ł A  Nr XLVIII/ 227/ 2014 

(o treści jak w załączeniu) 
 

              Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2013 rok i poprosił radnego Stefana 
Marszałka - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  o przedstawienie wniosku 
Komisji Rewizyjnej. 
Radny Stefan Marszałek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek 
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Szydłów                           
z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. Wniosek ten Komisja Rewizyjna 
sporządziła po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2013 r. oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach. 
Uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały nie zgłoszono i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym Rada Gminy uchwała została uchwalona większością głosów:  
10 głosów „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 
     

U C H W A Ł A Nr XLVIII/ 228/ 2014 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium w imieniu wszystkich 
pracowników a przede wszystkim pani Skarbnik Gminy. Nadmienił, że zgłaszały się 
firmy które za 30 % zysku chcieli pomóc nam w odzyskaniu VAT,  ale pracownicy 
bez pomocy innych osób odzyskali VAT w wysokości 1mln 700 tys. zł.  
Z kolei Przewodniczący Rady Gminy poprosił panią Skarbnik Gminy                                   
o przedstawienie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok. 
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w planie dochodów proponuje 
się wprowadzenie  następujących zmian: 
ogółem dochody zwiększa się o kwotę 79.992,49 zł,  



Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - dotacja z Ministerstwa 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego w kwocie 79.992,49 zł, na finansowanie prac 
konserwatorskich Kościoła pw. Wszystkich Świętych w Szydłowie. 
W planie wydatków proponuje się wprowadzenie następujących zmian: 
- dział 010 - Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01095 - zwiększa się o kwotę                           
  30.000,00 zł - środki przeznacza się na wykonanie placu zabaw w Osówce,  
- dział 400 - Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę,  
  rozdział 40002 - zwiększa się o kwotę 170.000,00 zł - na zakup materiałów do  
  likwidowania awarii wodociągowych oraz na zakup energii elektrycznej do     
  zasilania pomp wodociągowych, 
- dział 600 - Transport i łączność, rozdział 60016 - zwiększa się wydatki o kwotę  
   85.000,00 zł - na transport i zakup kamienia 50.000,00 zł oraz na wykonanie  
  dokumentacji technicznej na remont dróg gminnych - 35.000,00 zł.  
- dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa, rozdział 70005 - zwiększa się wydatki                         
  o kwotę 15.000,00 zł - na pokrycie kosztów wykupu i rozgraniczenia działek, 
- dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75075 - Promocja Gminy - zwiększa  
  się wydatki o kwotę 6.000,00 zł na pokrycie kosztów sympozjum dot. szlaku  
  turystyczno pielgrzymkowego „Droga Świętego Jakuba” w Kotuszowie i organizację  
  90–lecia OSP w Gackach, 
- w dziale 801 - Oświata i wychowanie - przenosi się wydatki pomiędzy paragrafami    
  zabezpieczając kwotę na dotację dla Gminnego Centrum Kultury w Szydłowie na  
  inne formy wychowania przedszkolnego,   
- dział 851 - Ochrona zdrowia, zwiększa się wydatki w rozdziale 85154 -  
  przeciwdziałanie alkoholizmowi o kwotę 94.200,00 zł na realizację programu    
  przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. W związku ze zmianą plany wydatków  
  zmienia się odrębna uchwała RG preliminarz wydatków na   przeciwdziałanie  
  Alkoholizmowi i Narkomanii. 
- dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 90001 -  
  zwiększa wydatki o kwotę 160.000,00 zł na zakup energii - oczyszczalnia  
  ścieków - 60.000 zł i na opłaty środowiskowe kwotę 100.000,00 zł oraz rozdział   
  90015 - oświetlenie ulic, placów i dróg o kwotę 250.000,00 zł.  
- dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zabezpiecza się kwotę     
  79.992.49,00 zł, z przeznaczeniem na finansowanie prac konserwatorskich  
  Kościoła pw. Wszystkich Świętych w Szydłowie.  
  Ogółem wydatki zwiększa się o kwotę 890.192,49 zł, z tego 810.200,00 zł to środki  
  z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych.  
Pytań i uwag dotyczących zmian w budżecie gminy nie było i w zarządzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu jawnym uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2014 rok została uchwalona jednogłośnie - 13 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XLVIII/ 229/ 2014 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zmiany Statutu Ekologicznego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi 
z siedzibą w Rzędowie. Wójt Gminy wyjaśnił, że zgodnie z art. 67 ust. 1 i 3 ustawy                 
o samorządzie gminnym oraz na podstawie § 53 Statutu Ekologicznego Związku 
Gospodarki Odpadami Komunalnymi z siedzibą w Rzędowie oraz zgodnie ze zmianą 
statutu opublikowaną w Dzienniku Urzędowym utworzenie Związku Międzygminnego 
wymaga przyjęcia jego statutu przez rady zainteresowanych gmin, a zmiana statutu 



następuje w trybie przewidzianym dla jego ustanowienia. Zgodnie z  § 38 ust. 4 
Statutu Związku, wystąpienie członka ze Związku wymaga podjęcia uchwał przez  
rady gmin - członków Związku o zmianie Statutu. 
Rady 4 gmin – członków Związku podjęły uchwały o wystąpieniu z Ekologicznego 
Związku Gospodarki odpadami Komunalnymi z siedzibą w Rzędowie,  tj. Gminy: 
Rytwiany, Łubnice, Solec Zdrój i Raków. W związku z powyższym zachodzi 
konieczność podjęcia przez Zgromadzenie i Rady Gmin – członków Związku uchwał                                                                                     
w sprawie zmiany Statutu. 
 

U C H W A Ł A Nr XLVIII/ 230/ 2014 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przedostatni projekt uchwały  XLVIII sesji RG dotyczył zmiany w Uchwale Nr XLVI/ 
221/ 2014 Rady Gminy Szydłów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie utworzenia 
odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Szydłów w wyborach do 
Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 25 maja 2014 r.  
Przewodniczący RG  Gminy wyjaśnił, że powodem dokonywania zmiany                                 
w przedmiotowej uchwale  jest wynikły błąd pisarski dotyczący numeru tworzonego 
obwodu głosowania - w uchwale podano nr 5, a obwód ten winien posiadać numer 7, 
ponieważ zgodnie z nowym podziałem gminy na obwody głosowania, w Gminie 
Szydłów funkcjonować będzie 6 stałych obwodów głosowania    
Radni nie zgłosili uwag  i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały                       
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 
13 głosów „za”.  
 

U C H W A Ł A Nr XLVIII/ 231/ 2014 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ostatni projekt uchwały  XLVIII sesji RG dotyczył zmiany preliminarza  wydatków 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok.   
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pan Sławomir Kręcisz na wspólnym 
posiedzeniu komisji tłumaczył czego dotyczą zmiany. 
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały                              
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła 
zmiany preliminarza Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – 13 
głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XLVIII/ 232/ 2014 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 7.  
 
W tym punkcie porządku obrad pani Zawada Stanisława – Kierownik GOPS  
przedstawiła i omówiła ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2013.   
Ocena stanowi załącznik do protokołu.   
Pytań i uwag dotyczących oceny zasobów pomocy społecznej na 2013 rok nie było 
 i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym ocena została przyjęta jednogłośnie   
 
 
 



Ad. 8. 
 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy i powiedział: 
- komisja do oszacowania strat pracuje, została podzielona na trzy grupy, szkody   
   w gospodarstwach są różne - w jednych większe w drugich mniejsze, jest  
   przypadek z Szydłowa, że ktoś zgłosił na tym samym polu straty powstałe   
  dwa lata temu, 
- kanalizacja w Grabkach Dużych -  jest  gwarancja na tę budowę i problem zostanie  
  zgłoszony do firmy, która budowała kanalizację sanitarną, 
- potrzebne są nam 2 ciągniki, gdyż jeden w większości jest wykorzystywany do  
   wywozu szamba, a drugi wykorzystywany byłby do niezbędnych innych prac,  
- zawalisko w Potoku - zostanie zrobione, a co do zanieczyszczonych posesji, to                             
  w Szydłowie też jest taki przypadek – wysłane zostało pismo o uporządkowanie  
  posesji i nic poza tym nie można zrobić, 
- drzewo obok posesji pana Banoka - należy  rozeznać czy rosną w pasie drogowym  
  czy na posesji i wtedy decyzję w sprawie wycinki drzewa wyda albo Starosta albo  
  Wójt Gminy,  
- w ostatnią  sobotę był w  Gimnazjum ale nic tam niepokojącego nie zauważył,  
- w poniedziałek dokonane zostały oględziny wszystkich dróg i został zgłoszony  
  wniosek o środki na usunięcie skutków podtopienia dróg lokalnych. 
 
Ad. 9.  
  
 W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- sołtys Szydłowa - powiedział, że awaria wody na ulicy Brzezińskiej została  
  wykonana ale poboczy do dnia dzisiejszego nie posprzątano i w imieniu  
  pozostałych sołtysów zgłaszaj prośbę o podwyżkę prowizji do 10 %,                         
- radny Leszek Wójcik - zgłosił zamulony przepust przy posesji p. Grosickiego  
  w Grabkach Dużych. Zapytał także jak długo będzie  trwać taki stan, że gmina nie  
  ma drugiego ciągnika ani kosiarki, gdyż koszenia w  gminie jest bardzo dużo.                                
  W Grabkach stara się sam kosić ale nie wszędzie się wjedzie kosiarką do sadu, np.  
  koło wiejskiego domu kultury.  
  Wójt Gminy odpowiedział,  że w Grabkach jest świetlicowa i porozmawia z nią aby    
  mąż wykosił trawę przy świetlicy. 
- radny AndrzejPasternak - powiedział, że od dwóch lat prosi o zebranie poboczy,  
  zebranie kamieni, pogłębienie rowu przy posesji p. Stolarskiej oraz ułożenie   
  chodnika do świetlicy,     
- pan Stanisław Wojterski sołtys  Szydłowa zapytał Wójta Gminy czy jest  
  zorientowany jaka była przyczyna awarii ciągnika. Bo wg jego informacji to brak  
  oleju. 
  Wójt odpowiedział, że sprawdzi te informacje i postara się wyjaśnić sprawę.  
 
Ad. 10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad XLVIII sesji Rady Gminy Szydłów.  
  
          Protokołowała 
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